

# 嶺大藝術節2017

## LINGNAN ARTS FESTIVAL 2017

1



2



3



4



5



1 由香港八和會館製作的粵劇  
Cantonese opera produced by  
the Chinese Artists Association of Hong Kong

2 樂匯嶺南 — 盧泓笙演奏  
Concerts@Lingnan - A Southeast Asian Tour of Sheng Music:  
Sheng Performance by Mr Loo Sze Wang and Friends

3 「南印度舞之美」講座  
Introductory Talk on South Indian Dance -  
Bharatnatyam

4 即席合奏工作坊 — 爵士鼓與電子琴  
Jazz Jam with Mr Andrea Marcelli (Drums) and  
Mr Bob Mocarsky (Keyboard)

5 英語喜劇《中式英文》  
Chinglish - A Comedy by David Henry Hwang

嶺大藝術節於3月2日展開，將一系列豐富的音樂及文化節目帶到嶺大校園，讓師生可以通過參與多項藝術及文化活動豐富其文化內涵。

藝術節以香港八和會館製作的「重現三個瀕臨失傳的粵劇例戲版本—《八仙賀壽》唱腔版、《加官》男、女版及《天姬大送子》」為開幕節目。前奏節目則包括分別於2月27日及28日舉行的「《鶯歌粵韻》—粵曲歌壇講座暨演唱會」和「開幕節目導賞—重現三個瀕臨失傳的粵劇例戲版本」。

This year's Lingnan Arts Festival, started on 2 March, offered a rich cornucopia of musical and cultural events on campus. Students and staff had the chance to enrich their cultural knowledge by enjoying and taking part in a wide range of activities.

The festival started with an opening event produced by the Chinese Artists Association of Hong Kong, "Reviving the Almost Lost Versions of Three Routine Plays in Cantonese Opera - The Sung Version of Eight Immortals Bestowing Longevity, the Male and Female Versions of Blessing of Promotion, and the Grand Scale Version of The Heavenly Maiden Delivers Her Son to the Mortal Father". As preludes, the "Reminiscence of Cantonese Melodies - Cantonese Operatic Saloon Music Seminar and Concert" and a pre-performance talk entitled "Reviving the Almost Lost Versions of Three Routine Plays in Cantonese Opera" were held on 27 and 28 February respectively.